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2021Z16693 

Vragen van de leden Boswijk en Amhaouch (beiden CDA) aan de Minister 
van Infrastructuur en Waterstaat over het bericht «Landbouwgif in Maas 
gedumpt» (ingezonden 29 september 2021). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het bericht «Landbouwgif in Maas gedumpt»?1 

Vraag 2
Klopt het dat er eind vorig jaar in België 74 dagen lang moedwillig een flinke 
hoeveelheid van de onkruidverdelger glyfosaat in de Maas is gedumpt, 
omgerekend bijna honderd vaten van vijftien liter? 

Vraag 3
Wat is er de oorzaak van dat de lozing ruim twee maanden onopgemerkt is 
gebleven? 

Vraag 4
Wat is de reden dat er bij het meetpunt in Eijsden niet 24 uur per dag op 
glyfosaat wordt gecontroleerd? 

Vraag 5
Hoe moet de opmerking in het jaarverslag van RIWA-Maas worden begrepen, 
dat RIWA in dit geval graag getipt was? 

Vraag 6
Op welke wijze worden de veroorzakers van de vervuiling nu en in de 
toekomst aangepakt? 

Vraag 7
Welke stappen zet u, ook in internationaal verband, om drinkwaterbedrijven 
te steunen om incidenten als deze te voorkomen?

1 Dagblad De Limburger, 8 september 2021, Ruim twee maanden lang landbouwgif in Maas 
gedumpt – De Limburger

 
 
 
 
kv-tk-2021Z16693
’s-Gravenhage 2021 Tweede Kamer, vergaderjaar 2021–2022, Vragen


